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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over ambtenaren die
dure pillen wel vergoed krijgen.
(Ingezonden 11 maart 2010)

1
Wat is uw oordeel over het bericht
dat werknemers van de VNG via de
IZA-verzekering duurdere
geneesmiddelen vergoed krijgen dan
anderen, en daarmee het
preferentiebeleid omzeilen?1

2
Is het waar dat het gaat om een
voorziening uit het basispakket, waar
alle verzekerde VNG-medewerkers
van deze collectiviteit gebruik kunnen
maken?

3
Bent u van mening dat de schijn
wordt gewekt dat werknemers van de
VNG, ambtenaren en politici dus, de
preferente medicijnen niet goed
genoeg vinden? Zo ja, wat vindt u
hiervan? Zo nee, waarom niet?

4
Heeft iedere verzekerde in Nederland
de mogelijkheid zich bij deze
collectiviteit aan te sluiten? Zo nee,
wat vindt u daarvan?

5
Is het u bekend dat bij navraag IZA
niet wil vertellen wat de
premiehoogte is? Hoe beoordeelt u
deze geheimzinnigheid? Moet deze
niet openbaar zijn in het kader van

een goede vergelijking van polissen
door verzekerden?

6
Welke maandelijkse premie betalen
de IZA-verzekerden voor deze
restitutiepolis, waarbij medicijnen
volledig worden vergoed?

7
Bestaan er andere mogelijkheden om
het preferentiebeleid te omzeilen?
Kent u andere voorbeelden van
zorgverzekeraars of collectiviteiten
die duurdere geneesmiddelen dan de
preferente geneesmiddelen
vergoeden?

8
Is hier geen sprake van een
ongewenste tweedeling en
voorrangszorg in het basispakket
door de marktwerking, omdat 450.000
IZA-verzekerden zelf de nadelen van
het preferentiebeleid kunnen
omzeilen? Zo nee, waarom niet? Zo
ja, wat gaat u hiertegen ondernemen?

1 AD, 6 maart 2010
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